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Protokół Nr 8/19 

 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji  

w dniu   25  września   2019 r. 

 Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godzinach od 15:00 do  16:20. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności, 

2) pan Krzysztof Jaworski - Burmistrz Trzcianki, 

 

Ad 1) Przewodniczył Komisji radny Pan Adam Prankiewicz,   przywitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Następnie przedstawił porządek posiedzenia, jak 

poniżej: 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia.   

2.Zasady przeprowadzania otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych 

oraz analiza regulaminu przyznawania stypendiów sportowych. 

3.Wnioski do budżetu gminy Trzcianka na 2020 r. 

4.Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 

5.Sprawy wniesione do komisji. 

6.Wnioski komisji. 

7.Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu : za-6, przeciw-0, wstrzymało się 

-0 

Ad 2) Zasady przeprowadzania otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych  oraz analiza regulaminu przyznawania stypendiów sportowych. 

 Pan Krzysztof Jaworski - Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, na przełomie roku 

grudzień styczeń w kulturze fizycznej  i sportu pojawiały się też działania ekologiczne  

i to było realizowane gdzieś w połowie stycznia i kończyło się 1 lutego. W zasadzie 

była  możliwa  realizacja zadań. Miesiąc styczeń nam wypadał, niektóre imprezy 

pojawiały się  w budżecie a nie były realizowane poprzez konkurs. Mamy tez tryb 

pozakonkursowy z nich też można było korzystać i nadal korzystać. Tam obwarowanie 

jest takie, że projekt może sięgać max 10 tys zł i może być realizowany przez 3 

miesiące, nie może być dłuższy. Z tego wiele podmiotów korzystało, jeśli ktoś chce 

skorzystać, to wtedy taką ofertę składa i jest ona publikowana i przez 7 dni i można 

składać do niej uwagi. 

Jest też kwota na wkłady własne i to jest przeznaczane na różne zadania, które 

wymagały  zaangażowania  jakiegoś wkładu zewnętrznego. Natomiast gmina ze swej 
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puli oddawała część i kierowała na te zadania. Rok rocznie kwoty przeznaczane na 

działania konkursowe wzrastają, tych imprez jest organizowanych coraz więcej, coraz 

więcej działań, zajęć. Natomiast w przyszłym roku chcielibyśmy ten program 

współpracy z organizacjami pozarządowymi rozszerzyć jeszcze o tę działalność 

kulturalną. W budżecie głównym nie wskazywać takiej pozycji,  związanej                         

z organizacją imprez i oddać ją w organizację poprzez konkursy jako formę bardziej  

przejrzystą aby można było w sposób otwarty transparentny  przekazywać środki i 

rozliczać te organizacje, które je wykorzystują. Ilość tych środków będzie taka sama, 

natomiast będą one kierowane drogą konkursową a nie drogą budżetową. Byłoby to 

zapisywane w rezerwie i rozdysponowywane przez  konkurs czy tez w typie 

konkurencyjnym. Proponuje się aby w przyszłym roku taka pozycja się. Ten program 

współpracy z organizacjami będzie teraz konsultowany i organizacje będą mogły 

składać te swoje uwagi przewidywane przez siebie środki w przyszłym roku. Takie są 

propozycje z naszej strony. Jest jeszcze jedna główna zmiana, która się zadziała, która 

w porządku obrad się mieści, otóż chcielibyśmy zrezygnować z przyjmowania 

stypendiów i włączyć te stypendia do konkursu ofert i wtedy organizacje same we 

własnym zakresie decydowały by o przyznaniu stypendiów. Każdy podmiot  

zgłaszający się w tym konkursie przewidywałaby określoną pulę  w budżecie na 

stypendia  a resztę na działalność którą prowadzą i samemu decydował o tym komu 

przyznać stypendium a nie obarczać tą odpowiedzialnością burmistrza i komisji. 

Oczywiście ta pula z budżetu  byłaby dodana do  puli konkursowej czyli nie 

obarczalibyśmy kosztami klubu tylko o tę pulę którą mieliśmy powiększylibyśmy pule 

konkursową a kluby samodzielnie decydowałyby o rozdzielaniu tych środków na 

własne działania. W 2016 roku mieliśmy na sport 325 tys zł  w konkursie a w  ubiegłym  

roku już  530 tys zł rozdysponowane tj. 25% wzrostu. 

W poprzednich latach prowadzenie zajęć treningowych było ukierunkowane do 

młodzieży, potem ten zapis gdzieś zniknął i jakby umożliwiono skierowanie tych 

środków na sporty dla  seniorów i czy tak pozostać, czy powracamy do zapisu, który 

funkcjonował w latach ubiegłych. 

 Radny Ł. Walkowiak dodał, jeśli rozmawiamy o podziale środków w konkursie 

ofert, to bądźmy bezpośredni w tych zamysłach. Chodzi o to aby poprawić warunki 

treningowe dzieci trenujących w naszej gminie i chcielibyśmy aby te zapisy były 

bardziej szczegółowe jeśli chodzi o nasze dzieci i młodzież i aby pewna kwota w 

konkursie ofert była tylko i wyłącznie była dedykowana dla dzieci i młodzieży. Jego 

propozycja jest następująca aby wydzielić środki na sport kwalifikowany seniorski 

czyli dedykować określoną kwotę tylko i wyłącznie na sport seniorski i resztę  kwoty 

przeznaczyć dla dzieci i młodzieży. 

 Pan Krzysztof Jaworski - Burmistrz Trzcianki wyjaśnił zasady przyznawania 

środków. 

 Radny M. Walkowiak dodał, ustawodawca pozostawił gminie dowolność w 

dziedzinie sportu, jaką formę sportu wspiera czy sport kwalifikowany, 

półkwalifikowany czy szkolenie dzieci i młodzieży. Jego zdaniem należy pozostawić  

tylko szkolenie dzieci i młodzieży jako nasz priorytet. Nie wyklucza to tego, że 
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przeznaczamy część pieniędzy na grupy seniorskie. Określić, co tak naprawdę chcemy 

wspierać. Należy doprecyzować zasady rozliczania dla tych, którzy te dotacje 

otrzymują czyli te wszystkie sprawozdania  i to jest naszym obowiązkiem. 

 Radny T. Tomczak dodał, jego zdaniem należy pozostawić sport seniorski w 

otwartych konkursach i dodać sport dla seniorów 65+, takie osoby też są. Temat jest 

modny, powołujemy rade seniorów więc może np. Uniwersytet Trzeciego Wieku czy 

jakieś inne stowarzyszenie, które zrzesza seniorów bądź organizuje dla seniorów 65+ 

też mogłoby coś takie go aplikować. Następna rzecz dotyczy  jak wzrastają nasze 

wydatki na tego typu działalność i on apelowałby o połączenie i wstawienie 

ogranicznika na ten cel np. 2% dochodów własnych gminy, które by gmina  

przeznaczała na zajęcia sportowe, uważa zasadne aby taki ogranicznik funkcjonował. 

 Radny Ł. Walkowiak dodał, jeżeli dane stowarzyszenie, dany podmiot  

organizuje walne zgromadzenie i główny księgowy przedstawia sprawozdanie, który 

wygląda jak spot, to jest jakaś kpina. Później jest przedstawiane, że zadłużenie wynosi 

150 zł a później wychodzi właściciel hotelu Ajaks i  mówi, że musicie do końca 

tygodnia oddać 2,5 tys zł. W takim przypadku mijamy się z prawdą, czy ktoś kpi sobie 

z radnych, pana burmistrza i z tych 185 tys zł dotacji, to jest jawna kpina. Wychodzi 

główny księgowy i przedstawia sprawozdanie finansowe bez kwot i mówi, ze 

zadłużenie finansowe wynosi 150 zł, mówimy tu o klubie Lubuszanin. To jest jawna z 

kpina z nas, bo my chcemy ten klub wspierać aby to wyglądało jak należy. Należy 

dodać dzieci i młodzież w tym klubie są zaniedbywane, nie mają odpowiednich strojów 

na mecze, trenerzy zbierają od rodziców pieniądze na stroje meczowe, bo jeden  

komplet jest tworzony z dwóch i tam są różne odcienie barw klubowych, to jest kpina, 

kpina z nasz wszystkich. My jako radni powinniśmy tak uszczegółowić zapisy aby tym 

dzieciom nic nie brakowało i to nie są wygórowane wymagania. Nie może być tak aby 

dziecko grało w podartych strojach, za dużych lub skompletowanych z dwóch 

kompletów w różnych odcieniach jest to miejski klub. Dodał, dla niego jest to wstyd, 

jest to miejski klub, że doprowadził do tego. Znowu wracamy do problemów 

Lubuszanina, które od ostatniego spotkania z rodzicami wcale nie zniknęły  nadal są te 

same. On nie ma nic przeciwko temu aby była drużyna seniorów  tylko aby te dzieci 

miały wszystko podczas treningów. Albo tworzymy ten klub sportowy jak miejski albo 

jako Lubuszanin Trzcianka pod innym szyldem. Trzeba uszczegółowić zapisy, 

dedykować część pieniędzy tylko i wyłącznie na młodzież, część pieniędzy zostawić 

seniorom. Nikt nie chce atakować klubu ani zmniejszać finansowania. 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 25 września  

2019 r., złożyli wniosek o zmianę zapisów dotyczących sportu.   

Aby środki przeznaczone na upowszechnianie  kultury fizycznej i sportu  były  

kierowane  w formie bez konkursowej  osobno na sport seniorski i osobno na sport 

młodzieżowy. 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu: za-6, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

 

Ad 3) Wnioski do budżetu gminy Trzcianka na 2020 r. 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu                            

25 września  2019 r., złożyli następujące wnioski do budżetu gminy na 2020 r.: 
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1) wykonanie projektu technicznego monitoringu miejskiego i jego realizacja; 

2) wykonanie oświetlenia boiska bocznego OSiR; 

3) wykonanie bieżni wokół boiska głównego OSiR; 

4) wykonanie placu zabaw przy jeziorze Logo; 

5) wykonanie nagłośnienia  stadionu OSiR 

6) doposażenie siłowni OSIR, 

7) wykonanie boiska przy os. Fałata. 

Wnioski zostały przez członków komisji pozytywnie zaopiniowane w głosowaniu: za- 

6, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

 

Ad 4) Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 

Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

 Członkowie komisji zapoznali się ze  zmianami do projektu uchwały, jak w 

załączeniu. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – grupy drzew  

 o nazwie „GNIEWKO I PRZEMKO”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

 Radny T. Tomczak zwrócił się z zapytaniem, robimy dużo pomników przyrody, 

będą przy drogach, czy nie będą kolidować w przypadku jakiegoś remontu. 

 Pan Krzysztof Jaworski- Burmistrz Trzcianki wyjaśnił,jeśli chodzi o pomniki 

miejskie, to jest przy PKP  i w Parku 1Maja. Burmistrz poprosił aby jedną z nazw 

zmienić i wprowadzić imię  Aleksandry  czyli osoby, która zajmuje się obecnie  

utrzymaniem zieleni. 

 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody – grupy drzew  

o nazwie „PAWEŁ I GAWEŁ”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 
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Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„BLIŹNIAK”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KRYSTYNA”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„MARYNA”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„WOJCIECH”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KRZESIMIR”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„FRANEK”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „ANTEK”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 
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uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„WERONIKA”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„KORONA”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„DOBRODZIEJ”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie  ustanowienia pomnika przyrody o nazwie 

„CYKLOP”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzcianka w rejonie ul. Juliana Fałata i ul. Adolfa Pilcha 

„Doliny”. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzcianka w rejonie części wsi Łomnica-Łomnica 

Pierwsza. 

 Przewodniczący Komisji radny Pan Adam Prankiewicz przedstawił projekt 

uchwały. 
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Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu   25 września  2019 r. 

zapoznała się z projektem uchwały. 

Ad 5) Sprawy wniesione do komisji. 

Nie wniesiono nowych spraw. 

Ad 6) Wnioski komisji. 

  Radny W. Natkaniec wnioskował o  dofinansowanie w kwocie 20 tys zł  Klub 

sportowy Lubuszanin  aby ratować klub. 

Wniosek został poddany głosowaniu : za-2, przeciw-2, wstrzymało się- 2. 

Wniosek nie dostał  poparcia. 

Ad 7) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący  komisji pan  Adam 

Prankiewicz podziękował wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie 

komisji. 

           

 Protokolant             Przewodniczący  komisji 

     Danuta Komarnicka                Adam Prankiewicz 

 

 

 

 

 

 


